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Írásbeli kérdés !

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyű lésről szóló tv. 42. § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kíváno k
benyújtani Varga Mihály nemzetgazdasági miniszter részére

"A Puskás Akadémiára nem vonatkoznak az adótörvények? "
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az az információ jutott birtokunkba, hogy a felcsúti Puskás Ferenc Labdarúg ó
Akadémia csapata ez év szeptemberében az egerszalóki Saliris Hotelben töltött 4 napot . Ez
idő alatt a csapat játékosai, stábja és vezetői a szálloda minden szolgáltatását igényb e
vehették, tehát nem csak a szállást, hanem az étkezést, italfogyasztást és wellnes s
szolgáltatásokat is .

A 4 napos ottlét árának terhelését elő is készítették a szállodai ügyviteli rendszerben . A
számla átutalással került volna kifizetésre, de végül egy "fels őbb" helyrő l érkező telefonhívá s
arra utasította a szállodát, hogy töröljenek minden, a csapatra vonatkozó számlát és terhelést a
rendszerbő l . Ezzel természetesen nem csak a szállodai szolgáltatások nettó ellenértéke, hane m
az általános forgalmi adó és az idegenforgalmi adó sem lett kifizetve .

Kérdezem ezért Miniszter urat :

1. Mentesül-e a Puskás Ferenc Labdarúgó Akadémia az általános forgalmi adó befizetés i
kötelezettsége alól?

2. Mentesül-e a Puskás Ferenc Labdarúgó Akadémia az idegenforgalmi adó befizetés i
kötelezettsége alól?

3. Mentesül-e a Puskás Ferenc Labdarúgó Akadémia a reprezentációs kiadások és költsége k
utáni adó- és járulékfizetési kötelezettsége alól ?

4. Amennyiben nem, mit kíván tenni az Ön által vezetett minisztérium?

Megtisztelő válaszát írásban várom .

Budapest, 2015 . november 11 .

Tisztelettel :

Varju László
Demokratikus Koalíció


	page 1

